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برگزاری موفق ممیزی داخلی سیستم مدیریت 
امنیت اطلاعات در شركت آغاجاری

 ممیزی خارجی سیســتم مدیریت امنیت 
توســط   ISO/IEC27001اطلاعــات
نمایندگان شــرکت  در این ممیزی توسط 
نمایندگان شرکت راهبران انطباق نیس در 

شرکت  آغاجاری  برگزار شد.
نماینــده مدیر عامل در سیســتم مدیریت یکپارچه
IMS  در این رابطه بیان کرد:  در راســتای استاندارد 
ISO/ سازی سیســتم امنیت اطلاعات و پیاده سازی

IEC27001  در شرکت آغاجاری ممیزی خارجی توسط نمایندگان شرکت راهبران انطباق 
نیس انجام و الزامات،روش اجرایی، خط مشی و استانداردها وعدم انطباق ها مورد بررسی قرار 
گرفت.سید ادریس مشعلی افزود: در این ممیزی که نمایندگان شرکت راهبران انطباق نیس 
آن را موفقیت آمیز قلمداد کردند از اقدامات شــرکت آغاجاری قدردانی کردند.وی  تمرکز بر 
محرمانگی اطلاعات، ایجاد زیرساختهای لازم، تمرکز بر رضایت ذینفعان، استقرار و پیاده سازی 
سامانه های هوشمند در جهت رشد و ارتقا این سیستم را از مهمترین اقدامات این شرکت بر 
شمرد. مشعلی در ادامه با اشاره به انجام موفقیت آمیز این ممیزی گفت: مرحله مقدماتی ممیزی 

این استاندارد سال گذشته برگزار شده بود.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان:
بالاترین سرمایه، رضایت و شادمانی مردم است

خوشحالی مردم موجب افتخار و دلگرمی مسئولان صنعت برق است.
بهمن داراب زاده در بازدید از پست جدیدالاحداث لیسار گفت: احداث این پروژه با تلاش و 
همت  مثال زدنی خاصی انجام شد و با کار جهادی این پروژه در سریع ترین زمان و در مدت 

4 ماه احداث شد و اکنون آماده افتتاح می باشد.
وی افزود: با مشارکت، همدلی و کار گروهی اجرای پروژه ها سریع تر خواهد بود که مصداق 
عینی آن را در پروژه پست لیسار شاهد بودیم. این پست با اعتباری حدود 260 میلیارد ریال اجرا 

و برای 3 نفر به صورت دائم و برای 25 نفر به صورت موقت اشتغال ایجاد شد.
داراب زاده گفت: خوشبختانه با برنامه ریزی های بسیار دقیق و منظمی که انجام شد بیش از 
دوسوم از فصل تابستان را با موفقیت سپری کردیم و صنعت برق تابستان امسال روسفید شد.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای گیلان گفت: اگر چه باید پروژه ها در اسرع وقت اجرا شوند، 
اما ایمنی کامل باید در پروژه ها رعایت شود. چرا که بالاترین سرمایه سازمان ها و ادارات منابع 

انسانی می باشند که در حفظ و حراست از آن باید با تمام وجود تلاش کنیم. 

عین القضاتی رئیس شورای اسلامی شهر اراک:
با چهار عنصر هویتی بازار، خانه های تاریخی، 

باغات و قنوات می توان اراک را به جهان معرفی كرد
اراک-قهیه ای-رئیس شــورای اسلامی شهر اراک گفت: بر مبنای چهار 
عنصر هویتی بازار، خانه های تاریخی، باغات و قنوات می توان اراک را به 

جهان معرفی کرد و حس علاقمندی و تعلق مردم را ارتقا بخشید.
وی گفت: بنا بر این است که با کمک چهار راس میراث فرهنگی، اوقاف، هیات امنای بازار و 

شهرداری، بازار را احیا کرده و به عنوان عنصر هویتی معرفی کنیم.

۱۰ طرح آب و فاضلاب البرز آماده بهره برداری شد
مدیرعامل شــرکت آبفای اســتان البرز گفت: برای هفته دولت ۹ طرح 
آب رسانی و یک طرح جمع آوری فاضلاب در استان البرز با اعتباری بالغ بر 

7۳ میلیارد تومان، آماده بهره برداری شده است.
ذوالفقــار مهدی زاده در جمع خبرنگاران گفت: با تلاش های صورت گرفته و با هدف ارائه 
خدمات آب رسانی پایدار و دفع بهداشتی فاضلاب در البرز 10 طرح شامل یک ایستگاه پمپاژ 
فاضلاب و ۹ طرح آب رسانی به شهرها و روستاهای استان آماده بهره برداری شده است.وی در 
ادامه افزود: 15حلقه چاه با مجموع آبدهی 250 لیتربرثانیه به همراه دو ایستگاه پمپاژ آب و لوله 
گذاری به طول 12 کیلومتر و یک مخزن ذخیره آب به ظرفیت 500 متر مکعب در قالب ۹ طرح 
در شهرهای نظرآباد، مهرشهر، فردیس،گرمدره، کمالشهر، اشتهارد، هشتگرد و روستاهای رمنده، 
تنکمان، شلمزار، عرب آباد خسروی، فرخ آباد و هیو که جمعیتی درحدود 107 هزار نفر از خدمات 
آن بهره مند خواهند شد به بهره برداری می رسد.مهدی زاده توضیح داد: در بخش فاضلاب نیز 
یک ایستگاه پمپاژ برای ساکنان مهدی آباد و شهرک ابریشم چهارباغ به ظرفیت 210 لیتر برثانیه 

به طور رسمی افتتاح می شود.

 سامانه هوشمند نامگذاری 
معابر شهری بابل فعال می شود

 سیدمرتضی حســینی مدیر عامل سازمان 
ضمن بیــان این مطلب افزود:  با هدف دقت 
بیشتر، هدفمند نمودن و تســهیل در ارائه 
خدمات؛  نامگذاری معابر، کوچه ها و میادین 
شهری بابل به زودی در نرم افزاری هوشمند و 
جامع بارگذاری و قابل ارائه خدمات خواهد بود.

حسینی ادامه داد: مطابق قانون نامگذاری کوچه ها و 
معابر از جمله وظایف شورای اسلامی شهر می باشد که 

از طریق کمیسیون فرهنگی شورا راهبری شده و دبیری این امر و امور اجرایی آن را سازمان 
سیما منظر وفضای سبز بر عهده دارد.  مدیر عامل سازمان سیما منظر وفضای سبز در پایان 
ابراز امیدواری کرد:  با راه اندازی این سامانه خدمات سازمان در این حوزه از ارتقا کیفی مناسبی 

برخوردار گردیده و رضایت شهروندان عزیز را در پی داشته باشد.

ذوب آهن اصفهان موفق به كسب تندیس زرین جایزه 
ملی حسابرسی داخلی ایران شد

اصفهان -بهمن راعی: تندیس زرین سومین 
دوره ارزیابی جایزه ملی حسابرسی داخلی ایران 

به ذوب آهن اصفهان اختصاص یافت.
امیرحسین ذاکری دبیر کمیته و مدیر حسابرسی داخلی 
شرکت در این خصوص به خبرنگار ما گفت: جایزه ملی 
حسابرسی داخلی ایران توسط انجمن حسابرسان داخلی 
ایران و بر اساس مدل بلوغ )CMMI( و استانداردهای 
بین المللی انجمن حسابرسان داخلی آمریکا )IIA ( طراحی 
و ارزیابی بعمل آمده است. مدیر حسابرسی داخلی شرکت 

تصریح کرد : سومین دوره جایزه ملی حسابرسی داخلی ایران در جهت  ارزیابی قابلیت های مدیریت 
های حسابرسی داخلی در کشور و ایجاد رقابت سازنده در راستای بهبود قابلیت های موجود در سطح 

کشور برگزار و اهدافی به شرح زیر را دنیال می نماید:
- ارائه مدلی برای ارزیابی و مقایسه توانمندیها و قابلیتهای مدیریت های حسابرسی داخلی کشور

- ایجاد فضای به اشتراک گذاری تجارب برتر در حرفه حسابرسی داخلی کشور
- تقویت جایگاه حسابرسان داخلی در ارزش آفرینی سازمان ها

- شناسایی و معرفی مدیریت های برتر حسابرسی داخلی در کشور
ذاکری در ادامه افزود عملکرد کمیته و مدیریت حسابرسی داخلی شرکت به مدت 5 ماه مورد ارزیابی 

قرار گرفته و مولفه هایی به شرح زیر مورد بررسی قرار گرفته است:
- خدمات و نقش حسابرسی داخلی ، مدیریت تیم حسابرسی ، فرآیندهای حرفه ای ، مدیریت 

عملکرد و پاسخگویی ، فرهنگ و روابط سازمانی ، ساختار راهبری
 )CMMI( مدیر حسابرسی شرکت در ادامه افزود:پس از ارزیابی بعمل آمده بر اساس مدل بلوغ -
و استانداردهای بین المللی انجمن حسابرسان داخلی آمریکا )IIA ( و مولفه های اشاره شده، شرکت 
سهامی ذوب آهن اصفهان موفق به دریافت نشان زرین جایزه ملی حسابرسی داخلی ایران گردیده 
است.شایان ذکر است طی دو دوره ارزیابی جایزه ملی حسابرسی داخلی ایران، تنها چهار شرکت و 

سازمان موفق به دریافت نشان زرین گردیده اند.

حل مشکل آب شهر همدان تا هفته آینده
سخنگوی صنعت آب کشور از حل مشکل آب شهر همدان تا هفته آینده خبر داد و 
گفت: همکارانم در شرکت های آب منطقه ای و آبفا با تلاشی شبانه روزی در حال 

اجرای مرحله اول طرحی هستند که سالها متوقف مانده بود.
به گزارش تسنیم، فیروز قاسم زاده، سخنگوی صنعت آب با بیان اینکه به علت کم آبی، شرایط اقلیمی و کاهش 
بارش ها حجم مخزن سد اکباتان به شدت کاهش یافته است، اظهار داشت: در روزهای گذشته موجودی مخزن 
این سد به یک میلیون و ششصد هزار متر مکعب رسیده و بر اثر کاهش تراز آب مخزن سد، تصفیه خانه شهید 
بهشتی شهر همدان از مدار خارج شده است. وی افزود: علیرغم کاهش حجم مخزن اکباتان، با همین میزان 
موجودی مخزن سد،  بخشی از آب مورد نیاز شهر همدان از طریق تصفیه خانه اکباتان تا یک ماه آینده قابل 
تامین است. سخنگوی صنعت تاکید کرد: علاوه بر تامین بخشی از آب  شهر از سد اکباتان، با این تلاش بی 
وقفه در حال جایگزینی منابع جدید برای جبران کمبود آب این سد هستیم به گونه ای که انشاء الله در روزهای 

آینده شرایط  تامین آب به تدریج بهبود می یابد و تا هفته بعد به وضع عادی باز خواهد گشت. 

اخبار کوتاه 

مدیرعامل شرکت توزیع برق استان خبر داد؛

بهره  برداری  از ۱۱۰ طرح توسعه شرکت توزیع برق مازندران در هفته دولت
مدیرعامل شــرکت توزیع برق مازندران اعلام 
اینکه در هفته دولت 110 طرح با اعتباری بالغ 
بر۳4 میلیارد تومان به بهره برداری می رســد، 
گفت: سالانه 40 تا 50 هزار مشترک جدید به 

شبکه برق مازندران اضافه می شود.
سیدکاظم حسینی کارنامی در جمع خبرنگاران به برنامه های 
هفته دولت را تشریح و به گزارش عملکرد یکساله شرکت 

توزیع برق مازندران پرداخت.
وی با اشاره به اینکه حوزه استحفاظی شرکت توزیع برق 
مازنــدران از گلوگاه تا فریدونکنار با یک میلیون و500 هزار 
مشترک را شامل می شود، اظهار کرد: یک میلیون و 150هزار 

مشــترک خانگی، کمتر از یک درصد صنعتی است. از این 
میزان 4۹ درصد برق مصرفی مشترکان خانگی است.

حسینی کارنامی با اعلام اینکه در هفته دولت 110 طرح با 
اعتباری بالغ بر34 میلیارد تومان به بهره برداری می رسد، افزود: 
سالانه 40 تا 50 هزار مشترک جدید به شبکه برق مازندران 
اضافه می شود.وی بر ضرورت توسعه و بهسازی شبکه های 
توزیع برق به منظور تداوم خدمات رسانی در مازندران تاکید 
کرد و گفت: امسال با برنامه  ریزی های انجام شده خاموشی 

برق خانگی به صفر رسیده است.
به گفته مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران به منظور 
مصرف بهینه بــرق وزارت نیرو با وزارت صمت تفاهم نامه 

منعقد کرد تا تعطیلی یک شبانه روز و همچنین فعالیت روزانه 
11 صبح تا 11 شب اعمال شود.

این مســؤول با اعلام اینکه در یکســال گذشته بالغ بر 

40 میلیارد تومان از محل اعتبارات استانی و ملی برای نوسازی 
و بهسازی شبکه های برق هزینه شد، خاطرنشان کرد: امسال 
طــرح کاهش 30 درصدی مصرف بــرق در 2 هزار و 200 

دستگاه اجرایی و خدماتی مازندران اعمال شد.
به گفته حسینی کارنامی برای مصرف بهینه برق و گذر از 
پیک مصرف تابستان تفام نامه ای بین وزارت نیرو و وزارت 
جهاد کشاورزی منعقد شــد تا کشاورزان در فصل تابستان 
در ساعت مشخصی از لوازم برقی استفاده کنند. همچنین 

کشاورزان از 1۹ ساعت برق رایگان بهره مند می شوند.
مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران با بیان اینکه پارسال 
افزایش بهای برق مصرفی را داشــتیم و امسال هیچگونه 

افزایش تعرفه برق در نظر گرفته نشــد، اظهار کرد: الگوی 
مصرف برق 300 کیلو وات است. مازندران که جزء مناطق 
4 گرمسیری قرار دارد الگوی مصرف 400 کیلو وات تعیین 
شد اگر در مدت دو ماه بیشتر از ۸00 کیلووات مصرف شود 
تعرفه بهای برق به صورت پلکانی یا تصاعدی در نظر گرفته 
می شود. به گفته حسینی ۹۸ درصد مشترکان برق در مازندران 
مصرف شان زیر الگوی مصرف)کمتر از 400 کیلو وات( است.
مدیرعامل شرکت توزیع برق مازندران با اعلام اینکه کمتر 
از 20 مرکز رمز ارز دارای مجوز در استان فعالیت دارند، افزود: 
224 مرکز رمز ارز غیر مجاز شناســایی شــد که 4 هزار و 

7۹6 دستگاه آن جمع آوری شد.

گفت:  کرج  شــهرداری  سرپرســت 
خبرنگاران با انعکاس اخبــار به روز و 
منصفانه نقش زیادی در تقویت همدلی 
بین شهروندان و افزایش امید در جامعه 

دارند.
منوچهر غفاری در مراســم تجلیل از خبرنگاران 
حوزه مدیریت شهری که با حضور اعضای شورای 
شهر، مدیران شهری و استانی برگزار شد، اظهار کرد: 
از طرف مجموعه مدیریت شهری از تلاش همه 

خبرنگارانی که در تمام طول سال در کنار شورا و شهرداری هستند و اخبار این 
حوزه را پوشش می دهند، قدردانی می کنم.

وی با اشاره به اینکه خبرنگاران با انعکاس اخبار به روز و منصفانه نقش زیادی 
در تقویت همدلی بین شهروندان و افزایش امید در جامعه دارند، گفت: اصحاب 
رسانه پل ارتباطی بین مردم و مسئولین هستند و قدردان تلاش آنها برای انعکاس 

عملکرد مدیریت شهری هستیم.
سرپرست شهرداری کرج توضیح داد: قرار بود این مراسم هفته قبل برگزار شود 
ولی به دلیل تقارن 17 مرداد با ایام سوگواری سالار شهیدان و یاران باوفایشان 
امشــب در خدمت این عزیزان هستیم. غفاری تاکید کرد: خبرنگاران رسالت 
سنگینی به دوش دارند و امیدوارم بتوانند با انعکاس اخبار امیدبخش در راستای 

افزایش اعتماد عمومی به مجموعه مدیریت شهری گام بردارند.
رییس شورای اسلامی کلانشهر کرج با بیان اینکه خبرنگاران سفیران راستی و 
درستی در جبهه های مختلف اطلاع رسانی هستند، گفت: انتظار می رود اصحاب 

رسانه عملکرد مدیریت شهری کرج را منصفانه نقد کنند.
علی قاسم پور نیز در آیین تجلیل از خبرنگاران  اظهارداشت:  آنچه خبرنگاران بر 

تارک رسانه و قلم دارند رسالت خطیر و بلند است.
رییس شورای اسلامی شــهر کرج افزود: با توجه به رسالت  شفاف سازی و 
بیان  عملکردهای درست مسئولان انتظار می رود خبرنگاران  ضمن نگاه نقادانه 

به انعکاس فعالیت های  مجموعه مدیریت شهری 
کرج اهتمام داشته باشند.قاسم پور تاکید کرد: مدیران 
شهرداری کرج در مقابل نقد رسانه سعه صدر خود را 
بالا ببرند و با اهالی رسانه همکاری بیشتری کنند.
وی از خبرنگاران و اهالی رسانه خواست در بحث 
نقد مدیریت شهری از دایره انصاف خارج نشوند و 
با ارائه راهکارهای عملی و درست در جهت حرکت 
به سمت جلو همکاری بیشتری داشته باشند. وی 
خاطرنشــان کرد : مرکز پژوهش های شــورای 
اســلامی  شهر کرج نظام نامه ای در دست تدوین دارد تا خبرنگاران به عنوان 

بازوان  فنی به شهر کمک کنند و توسعه همه جانبه در همه ابعاد رقم بخورد.
رییس شورای اسلامی شهر کرج افزود: شهروندان باید نسبت به امور مدیریت 
شــهری تعلق خاطر داشــته باشند ضمن آنکه  در ســال دوم شورای ششم، 
برنامه های متنوعی توسط مدیریت شهری کرج  در تمام زمینه ها پیش بینی 

شده است.
حجت الاسلام علیرضا سعیدی در این  آیین اظهارداشت: نقطه ایده آل خبرنگار 
و رسانه  صدق خبری و مخبری است و این امر اعتماد مردم را بالا می برد که 

البته منابع خبری نیز باید این چارچوب را رعایت کنند.
رییس کمیســیون فرهنگی ، اجتماعی و ورزشی شورای اسلامی شهر کرج 
تصریح کرد: به نظر می رســد حوزه رسانه نیازمند ارتقا و آموزش جدی است 
و اساتیدی که اهل قلم ، بیان وفن در حوزه رسانه هستند ، خبرنگاران را مسلح 
به سلاح روز نمایند.سعیدی بر ضرورت رعایت صدق خبری تاکید کرد و افزود: 
انتظار می رود مدیریت شهری کرج در حوزه تعاملی  رسانه ها وخبرنگاران رتبه 

بندی کند.
وی یادآور شد: اهالی رسانه با تبیین صحیح ابعاد مختلف برنامه ها و اقدامات 
شهرداری و شوراها؛ سطح اعتماد مردم به عنوان سرمایه اجتماعی را ارتقاء دهند و 

زمینه را برای مسئولیت پذیری و مشارکت واقعی مردم مهیا نمایند.

 رئیس پلیس راه البرز با اشاره به اجرای عملیات عمرانی در جاده 
کرج - چالوس در حوزه اســتان مازندران گفت: در طول مدت 

اجرای طرح جاده باز و تردد در آن جریان دارد.
سرهنگ پیمان کرمی گفت: درپی انتشار برخی اخبار درفضای مجازی مبنی بر 
انسداد جاده کرج - چالوس این موضوع صحت ندارد و تردد در دو استان البرز 
و مازندران انجام  می شود.وی افزود: مقرر شده اجرای عملیات عمرانی درحوزه 
نصب تجهیزات برق رسانی  درروزهای یکشنبه، دوشنبه و سه شنبه هرهفته 
انجام شود ضمن آنکه  تردد در محدوده تعیین شده تردد جریان دارد.رئیس پلیس 
راه استان البرز اضافه کرد: متاسفانه برخی رانندگان دراین شرایط عجله و شتاب 
کرده که سبب ترافیک سنگین تر و یا بروز حوادث رانندگی می شوند که می طلبد 

همکاری بیشتری با ماموران پلیس راه و راهداری داشته باشند.
 عملیات عمرانی و محدودیت موقت تردد 

در آزاد راه کرج - قزوین آغاز شد
رئیس پلیس راه البرز همچنین اعلام کرد: عملیات عمرانی در آزاد راه کرج - 

قزوین از امروز دوشنبه 31 مرداد آغاز شده و انتظار می رود رانندگان همکاری لازم 
را با ماموران پلیس راه و راهداری داشته باشند. 

سرهنگ کرمی گفت: در اجرای این طرح عملیات ترمیم و روکش آسفالت در 
خط شمالی آزاد راه »کرج – قزوین« از محدوده پل جدید هشتگرد در کیلومتر 
40 و پل نظرآباد و در خط جنوبی این آزاد راه نیز از محدوده نظرآباد تا پل حصارک 
کرج در دســت اقدام قرار گرفت.وی افزود: اجرای این طرح از ساعت ۹ الی 15 

اعمال خواهد بود و این روند از شنبه تا سه شنبه هر هفته ادامه دارد.
رئیس پلیس راه البرز خاطرنشــان کرد: در زمان اجــرای عملیات عمرانی، 
ترددها در محدوده تعیین شــده همزمان با عبور ترافیک انجام می شــود. این 
 مقام انتظامی یادآورشد: عملیات عمرانی مذکور تا 20 شهریور ماه سال جاری

 ادامه دارد.
سرهنگ کرمی یادآور شد: برخی رانندگان در این شرایط عجله و شتاب کرده 
که سبب ترافیک سنگین تر و یا بروز حوادث رانندگی می شوند که انتظار می رود 

رانندگان با صبر و حوصله رانندگی کنند.

رئیس مرکــز آموزش علمی - کاربردی 
جهاددانشگاهی البرز از بازگشایی مجدد 
سامانه ثبت نام پذیرش دانشجو بدون 
کنکور دوره های کاردانی و کارشناسی از 
1 الی 4 شهریورماه در این مرکز خبر داد.
ســید مرتضی سادات حســینی گفت: ثبت نام 
دوره های کاردانی فنی، کاردانی حرفه ای، مهندسی 
فناوری و کارشناســی حرفه ای ناپیوســته مرکز 
آموزش علمی کاربردی جهاد دانشگاهی کرج برای 

پذیرش مهرماه سال 1401 از روز سه شنبه اول شهریور تا جمعه چهارم شهریور 
ماه سال جاری انجام می شود.

سادات حسینی در ادامه اظهار کرد: با توجه به پیگیری های صورت پذیرفته از 
سازمان سنجش آموزش کشور، امکان ثبت نام برای آن دسته از متقاضیانی  که 
تاکنون موفق به ثبت نام در دوره های کاردانی فنی، کاردانی حرفه ای، مهندسی 
فناوری و کارشناســی حرفه ای ناپیوسته نظام آموزش مهارتی مهرماه 1401 

دانشگاه جامع علمی کاربردی نشده اند، فراهم شد.
وی عنوان کرد: این مرکز در رشته های امور بورس، مدیریت کسب و کار، روابط 
عمومی، مترجمی زبان انگلیسی– آثار مکتوب و متون رسمی، دستیاری حقوقی 
امور قضایی، دستیاری حقوقی دستگاه های اجرایی، انیمیشن، طراحی گرافیک، 
سینما – تدوین فیلم، هنرهای تجسمی – عکاسی، هنرهای تجسمی – نقاشی، 
طراحی لباس، دوخت و تکنولوژی لباس، معماری – معماری شهری، معماری 
-معماری داخلی، کاردانی فنی فناوری اطلاعات – اینترنت و شبکه های گسترده، 
نرم افزار – برنامه سازی کامپیوتری، پایگاه داده، تولید محتوای دیجیتالی و داده 
کاوی در مقطع کاردانی حرفه ای برای مهر ماه ســال 1401 پذیرش دانشجو 
دارد.وی افزود: همچنین در رشته های مدیریت بورس، مدیریت کسب و کار، 
روابط عمومی – امور رسانه، مترجمی – خبر انگلیسی، حقوق بورس، خدمات 
حقوقی امور قضایی، هنرهای دیجیتال – گرافیک متحرک، طراحی گرافیک-

رسانه های چاپی، عکاســی – تبلیغات، نقاشی 
– نقاشی، طراحی و تکنولوژی دوخت، طراحی و 
الگوسازی پوشاک – لباس اجتماعی و مشاغل، 
معماری – طراحی محیط داخلی، مهندسی فناوری 
تولید و مدیریت محتوا، مهندسی فناوری طراحی و 
مدیریت پایگاه داده، مهندسی فناوری علوم داده 
و مهندسی فناوری اطلاعات - فناوری اطلاعات 
برای مقطع کارشناسی حرفه ای پذیرش دانشجو 
داریم.رئیس مرکز آموزش علمی - کاربردی جهاد 
دانشگاهی کرج ادامه داد: یکی از مزیت های این مرکز دانشگاهی برخورداری از 
صندوق قرض الحسنه دانشجویی است که دانشجویان می توانند به سهولت از 
تسهیلات قرض الحسنه این صندوق با اقساط 16 ماهه برای پرداخت شهریه و 

یا پیشبرد فعالیت های کارآفرینانه خود استفاده کنند.
وی همچنین از امکان تقسیط شهریه دانشجویان در مرکز علمی - کاربردی 
جهاددانشگاهی کرج خبر داد و گفت: این مرکز با به کارگیری اساتید مجرب 
و بنام در ســطح ملی و بین المللی و همچنین کادر آموزشی توانمند و فضای 
آموزشی مجهز شامل سایت های کامپیوتری، کارگاه تخصصی خیاطی، استودیو 
و آتلیه مجهز عکاسی، کتابخانه و... مکان مناسبی برای علاقه مندان به ادامه 
تحصیل و دانشجویان خواهد بود و سالانه شاهد کسب مقام های برتر مدرسان 

و دانشجویان در جشنواره ها و مسابقات استانی،کشوری و ملی هستیم.
سادات حسینی در خصوص نحوه ثبت نام در این دانشگاه گفت: علاقه مندان 
هم اکنون می توانند با مراجعه حضوری به دانشگاه واقع در کرج - عظیمیه - 
میدان گلستان - خیابان میخک و یا مراجعه به سامانه سازمان سنجش آموزش 
کشور به آدرس www.sanjesh.org در رشته مورد نظر خود اقدام به ثبت 
نام نمایند و همچنین برای کسب آگاهی بیشتر با شماره تلفن 026-331۹۸ 
تماس حاصل نمایند و یا به سایت مرکز آموزش علمی کاربردی جهاد دانشگاهی 

کرج به آدرس www.karaj.iastjd.ac.ir مراجعه نمایید

یزد- صادقی مقدم: درمراسمی با حضور استاندار یزد سرپرست 
اداره کل محیط زیست استان یزد معرفی شد.

در این مراسم استاندار یزد با اشاره به نگاه ویژه این استان به مسائل مربوط به 
حوزه فرهنگ و محیط زیست، گفت: روح حاکم بر کلیه اقدامات و فعالیت های 

استان باید با لحاظ ملاحظات و پیوست های این دو حوزه باشد.
به گزارش خبرنگار ما، مهران فاطمی در آئین تکریم نیره پورملایی؛ مدیرکل 
سابق حفاظت محیط زیست استان و معارفه سید رضا نورانیان؛ سرپرست این 
اداره کل، ضمن گرامی داشت  هفته دولت و یاد و خاطره شهدای دولت به ویژه 
شــهیدان رجایی و باهنر، از اقدامات و فعالیت های مجموعه حفاظت محیط 
زیست و محیط بانان متعهد و پرتلاش استان قدردانی کرد.وی نیره پورملایی 
را از مدیران متخصص، دانشمند، پیگیر و شاخص استان دانست و گفت: ایشان 
در دوران مسئولیت در این جایگاه، با جدیت ماموریت های دستگاه را دنبال و 

حضوری موثر در جلسات تصمیم گیر و تصمیم ساز استان داشتند.
استاندار یزد ادامه داد: خوشبختانه در پرتو اقدامات انجام شده در سال های اخیر، 

اداره کل محیط زیست استان در جایگاه واقعی خود قرار گرفته و منشاء خدمات و 
تاثیرات بسیار مطلوبی بوده که از این منظر رویکردهای مورد پیگیری مجموعه، 

شایسته تقدیر و تشکر است.
فاطمی در بخش دیگری از سخنانش با بیان اینکه فرهنگ و محیط زیست 
در راس امور استان قرار دارند، اظهارداشت: روح حاکم بر تمام مسائل و برنامه 

ریزی های استان مبتنی بر ملاحظات و پیوست های این دو حوزه خواهد بود.
وی با اشاره به شرکت در معدود جلسات تودیع و معارفه به جهت تراکم بالای 
برنامه ها و مسائل موجود در استان، بیان کرد: با توجه به تلاش های شبانه روزی 
خانم پورملایی و وقف تمام وقت خود روی مسائل و پیشبرد اهداف و برنامه های 
مجموعه با جان و دل، شخصا جهت تشکر از زحمات ایشان و مجموعه تحت 
مدیریت ایشان در این آیین حضور یافتم.استاندار یزد در بخش پایانی سخنانش 
از سید رضا نورانیان به عنوان یکی از مدیران خوب، موفق و از بدنه اداره حفاظت 
محیط زیست استان یاد و بر حرکت پر قدرت و پر سرعت در مسیر موفق کنونی؛ 

با هم افزایی و تعامل هرچه بیشتر با کارکنان و دستگاه های دیگر تاکید کرد.

 رسالت خبرنگاران امیدآفرینی و ایجاد همدلی 
بین مردم و مسئولان است

 اجرای عملیات عمرانی در جاده چالوس و آزادراه کرج-قزوین
 تا 20 شهریور

 فرصت دوباره ثبت نام در رشته های بدون کنکور 
مرکز علمی-کاربردی جهاد دانشگاهی کرج

 سرپرست اداره کل
 محیط زیست استان یزد معرفی شد

کرمانشــاه - الهه فرهادی: استاندار کرمانشاه از 
افتتاح 5151 پروژه اقتصادی و عمرانی طی هفته 

دولت در سطح استان خبر داد.
بهمن امیری مقدم در نشست خبری عصر امروز )31 مرداد( 
به مناسبت هفته دولت از افتتاح 5151 طرح در هفته دولت خبر 
داد و افزود: این تعداد طرح با اعتباری بالغ بر 3166 میلیارد تومان 
به بره برداری می رسد.وی افزود: از این تعداد طرح 4۹05 طرح 
با اعتباری بالغ بر 17۹3 میلیارد تومــان در حوزه اقتصادی و 
246 طرح با اعتباری بالغ بر 1374 میلیارد تومان در حوزه عمرانی 
است.امیری مقدم خاطرنشان کرد: با بهره برداری از این تعداد 
طرح زمینه اشتغال مستقیم 6535 نفر در استان فراهم می شود.

استاندار کرمانشــاه افتتاح باند دوم جاده کرمانشاه-کامیاران، 
بهســازی و بهره برداری از جاده حمیل به اســلام آبادغرب، 
آبرسانی به شــهر پاوه از روستای هانی کوان، بهره برداری از 
فاز اضطراری تصفیه خانه غدیر و گازرسانی به برخی روستاهای 
استان را از جمله طرح های عمرانی افتتاحی در این هفته عنوان 

کرد.

مصوبات سفر رییس جمهور فردا ابلاغ می شود
امیــری مقدم در ادامه از دولت ســیزدهم بــه عنوان دولت 
خدمتگزار یاد کرد و افزود: بزرگترین سرمایه این دولت اعتماد 
مردم است و با اقدامات صورت گرفته دراین دولت این اعتماد 

بیشتر هم خواهد شد.
استاندار کرمانشاه دولت سیزدهم را دولت مردمی عنوان کرد و 
افزود: درتمام دولت های گذشته سابقه نداشته که رییس جمهور 
در کمتر از یک سال از تمام استان های کشور بازدید و مصوباتی 
را برای پیشــرفت آنها داشته باشد. وی افزود: مصوبات دولت 
عملا تمام استان ها را به کارگاه های عملیاتی تبدیل کرده و 

بسیاری پروژه های عمرانی فعال شده است.
استاندار کرمانشاه گفت: مصوبات دولت برای استان کرمانشاه 
نیز فردا رسما ابلاغ شده و در ادامه برش شهرستانی آن تهیه 

شده و به همه شهرستان ها و ادارات استان ابلاغ می شود.
وی افزود: تمامی شهرستان ها باید یک ستاد عملیاتی تشکیل 

داده و مصوبات سفر را به دقت اجرایی کنند.
امیری مقدم گفت: همه مدیران باید تلاش کنند تمام استان 

طعم شــیرین مصوبات سفر را بچشــند و قطعا با اجرای این 
مصوبات تحول خوبی را در استان شاهد خواهیم بود.

»قطار شهری« آیینه دق مردم کرمانشاه شده
استاندار کرمانشاه در ادامه با تاکید بر اجرای دقیق پروژه های 
استان گفت: در این زمینه سامانه ای در سازمان مدیریت و برنامه 
ریزی طراحی کرده ایم که تمام اطلاعات پروژه ها، اعتبارات و 

برنامه زمانبندی آنها در آن درج می شود.
وی افزود: بر اســاس اطلاعات این سامانه چنانچه پیشرفت 
پروژه ای مطابق با برنامه زمانبندی نباشد، سامانه هشدار خواهد 
داد و به ســرعت باید روند پروژه بررسی شده و مشکلات آن 
احصا و در سریعترین زمان ممکن رفع شود.امیری مقدم گفت: 
واقعا قابل قبول نیست برای افتتاح یک سد 14 سال زمان سپری 
شود و این مشکلات باید رفع شود.استاندار کرمانشاه به پروژه 
قطار شهری کرمانشاه هم اشاره کرد و افزود: این پروژه عملا 
آیینه دق مردم کرمانشاه شده و روند آن بیش از حد طولانی شده 
است. وی افزود: دولت در تلاش است که به سرعت فاز اول این 
پروژه را به بهره برداری برساند و اعتبار خوبی هم در سفر اخیر 

هیات دولت به آن اختصاص داده شده است.
امیری مقدم خاطرنشان کرد: مرحله دوم واریز اعتبارات سفر به 
زودی انجام خواهد شد و امیدواریم به سرعت بتوانیم پروژه قطار 

شهری کرمانشاه را به پیش ببریم.
استاندار کرمانشاه گفت: از این پس در سطح استان کلنگ زنی 

نخواهیم داشت و تنها شروع پروژه خواهیم داشت.

وی افزود: قابل قبول نیست که پروژه ای کلنگ زنی شود و 
سالها بعد عملیات اجرایی آن آغاز شود، بنابراین از این به بعد 

فرهنگ کلنگ زنی در سطح استان باید حذف شود.
امیری مقدم گفت: نمونه این کلنگ زنی های آزاردهنده کلنگ 
زنی پالایشگاه آناهیتا است که هنوز بعد از 12 سال از کلنگ زنی 

آن، در این پروژه آجری روی آجر قرار داده نشده است.

استاندار کرمانشاه خبرداد:

افتتاح ۵۱۵۱ طرح در »هفته دولت« در استان

 یزد- صادقی مقدم: ابوالقاسم محی الدینی شهردار یزد با اشاره به دستور استاندار برای 
احیای پنج قنات، گفت: قنات های یزد پس از احیا، برای دفع آب های سطحی استفاده 

می شود.
ابوالقاسم محی الدینی با بیان اینکه شهر یزد قنات های زیادی دارد که از گذشته نقش انتقال آب به این 
شهر را برعهده داشته است، اظهار کرد: با توجه به خشک شدن این قنات ها، میله های آنها با ریزش هایی 
روبه رو شــده اســت به طوری که در سیل اخیر با ورود آب به این میله ها، شاهد فرونشست هایی در نقاط 

مختلف شهر بودیم.
شهردار یزد با بیان اینکه یکی از موضوعات بسیار مهمی که پس از وقوع سیل به صورت جدی مورد توجه 
قرار گرفت، آواربرداری و رفع خطر از نقاطی بود که در آنها فرونشست اتفاق افتاد، افزود: همزمان نشست هایی 
با کارشناسان و متخصصان حوزه قنات و میراث فرهنگی یزد برگزار شد و موضوع وضعیت قنات ها به صورت 

جدی مورد بررسی قرار گرفت.
وی با تاکید بر اینکه قنات ها همچنان کارایی بسیار بالایی دارد، تصریح کرد: پیگیری لازم برای احیای 
میله های قنات هایی که ریزش کرده است، با همکاری میراث فرهنگی انجام شده است تا علاوه بر کارایی 

قنات ها، از آن ها برای دفع آب های سطحی نیز استفاده شود.
ابوالقاســم محی الدینی ادامه داد: استاندار یزد دستور لازم برای احیای پنج قنات را صادر کرده است و با 
توجه به ویژگی قنات ها، در بخشی از شهر می توان از آن به عنوان بهترین ابزار در دفع آب های سطحی 

استفاده کرد.

 قنات های یزد پس از احیا 
برای دفع آب های سطحی استفاده می شود

شهردار یزد: 

اصفهان -بهمن راعی: مدیرعامل شرکت واحد اتوبوس رانی اصفهان و حومه گفت: 
در حال حاضر و با توجه به اینکه بخشی از اتوبوس های ناوگان اتوبوسرانی اصفهان 
فرسوده هســتند، می توان گفت 70 درصد این ناوگان امکانات لازم را برای جامعه 

توان خواه دارد.
سید عباس روحانی اظهار کرد: مناسب سازی شهر برای توان خواهان یکی از پروژه هایی است که باید به 
صورت تدریجی و به طور کامل در سطح شهر برای جانبازان، افراد سالخورده و به طورکلی جامعه توان خواه 

اجرا شود.
او یکی از وظایف شرکت واحد اتوبوس رانی را مناسب سازی اتوبوس ها برای این گروه ها دانست و گفت: 
همه اتوبوس هایی که تاکنون خریداری شده و یا خرید آنها در دستور کار قرار گرفته است، برای استفاده 

توان خواهان مناسب است.
روحانی افزود: پایین بودن ارتفاع، برخورداری از محلی برای قرار دادن ویلچر و کالســکه و مجهز شدن 
اتوبوس به قابلیت تغییر ارتفاع از جمله اقدامات انجام شــده برای توانخواهانِ حرکتی است و برای سایر 

توانخواهان نیز پروژه هایی تعریف شده و در دستور کار قرار گرفته است.
مدیرعامل شــرکت واحد اتوبوس رانی اصفهان و حومه ادامه داد: در حال حاضر اگر فعالیت اتوبوس های 
فرسوده را نادیده بگیریم، می توانیم بگوییم 100 درصد ناوگان اتوبوس رانی جدید اصفهان از امکانات لازم 
برای استفاده توانخواهان برخوردار است. اما با توجه به اینکه هنوز اتوبوس های فرسوده در ناوگان فعالیت 

دارند، باید این میزان را 70 درصد ارزیابی کرد.

مناسب سازی 70 درصد از ناوگان اتوبوس رانی 
برای  توان خواهان

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوس رانی اصفهان و حومه خبر داد:

عضو شورای اسلامی شهر کرج با ارایه طرحی با عنوان »مسجد، محور خدمت«، گفت: 
این طرح نقش موثری در توسعه خدمات فرهنگی و نقش آفرینی مساجد دارد.

علیرضا رحیمی با اشاره به اینکه امروزه مسجد تنها به عنوان محلی برای اقامه نماز مورد استفاده قرار می گیرد، 
اظهار داشت: این در حالی است که در تاریخ نقش مسجد فراتر بوده است.

وی با بیان اینکه آمادگی برای جنگ، صلح، عبادت، ازدواج، گره گشایی، سکونت و پناه دادن و ... در مساجد 
انجام می شده، گفت: در واقع در مسجد زندگی جاری بوده است.این عضو شورا اضافه کرد: البته اشاره به نقش 
مساجد در تاریخ، تنها به صدر اسلام خلاصه نمی شود و این نقش در ۸ سال دفاع مقدس نیز پررنگ بوده و 

مسجد به عنوان یک مأمن برای مسلمانان نقش آفرینی کرده است.
عضو شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به اینکه با گذر زمان نقش مسجد در زندگی مردم کمرنگ تر شده، 
گفت: مدیریت شهری برای جلوگیری از این امر اقداماتی نظیر »هر مسجد یک حقوقدان، یکشنبه های علوی 

با نجم خوانی و ... « را برنامه ریزی کرد که ظاهراً اجرای آن به مرور زمان متوقف شده است.
رحیمی در ادامه خطاب به شهردار منتخب، سرپرست فعلی شهرداری و معاون فرهنگی شهرداری گفت: 
به تازگی طرحی با عنوان »مسجد، محور خدمت« آماده شده و شاخص های دارد که اجرایی شدن آن مورد 
تأکید است.عضو شورای اسلامی شهر کرج ادامه داد: در این طرح که با حضور شهرداری و شورا، معتمد محلی 
از بسیج تا نخبگان محله برگزار می شود، با نگاهی محله محور، مشکلات مطرح شده و تلاش برای رفع 
نیازهای واقعی شهر و شهروندان صورت می گیرد.وی افزود: پیشنهاد می کنم این طرح که مقدمات آن نیز در 

حال اجراست از سوی معاونت فرهنگی شهرداری کرج عملیاتی شود.

 مسجد، محور خدمت طرحی 
جهت توسعه خدمات  فرهنگی

عضو شورای اسلامی شهر کرج بیان کرد«


	_GoBack

